
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-06-17, § 5 

 

 Tid Torsdagen den 17 juni 2010 kl 16.00 – 16.10 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 23 juni 2010 

 
 

 

 

Mirja Räihä Järvinen  Jan Tigerström 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Mirja Räihä Järvinen (S), tjänstgörande ordförande 

  

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Göran Kindvall (M)  

Ulf Fridebäck (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Berit Kruse (S)  

Emilia Hagberg (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Per Hallberg (M) tjänstgörande 

Anette Hellström (M) tjänstgörande 

Burhan Yildiz (FP)  

Erik Slottner (KD)  

Christer Mellstrand (C)  

Bo Holmberg (S) tjänstgörande  

Margareta Malm (S)  

Gunnar Sandell (S)  

 
Förhinder har anmälts av ordförande Joakim Larsson, ledamöterna Ingvar Snees (M), 

Katharina Gratschew (M) och Jari Visshed (S) samt ersättarna Sebastian Carlsson (M), 

Anders Alvebäck (M) Maria Östberg Svanelind (S) Torkel Tigerschiöld (MP) och 

Clara Lindblom (V) 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektören Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Olle Cyrén, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, 

Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren 

Thord Swedenhammar från roteln. 

 

 

 



  

 
 § 5 

Revisionsberättelse för 2009 
Dnr E2010-130-00713 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden beslutar att, som yttrande över årsrapport avseende 

 revisionen av exploateringsnämndens verksamhet under 2009, till nämndens 

 revisorer (revisorsgrupp 2) överlämna och åberopa kontorets utlåtande. 

 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 20 maj 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Tjänstgörande ordförande Mirja Räihä Järvinen (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av tjänstgörande ordförande Mirja Räihä Järvinen m.fl. (S) 

och Emilia Hagberg (MP) enligt följande: 

 

 Det är positivt att revisorerna nu kan redovisa förbättringar när det gäller 

 prognossäkerheten. Men det är fortfarande så att det redan nu finns avvikelse när 

 det gäller försäljningsintäkterna. Försäljningsbetinget har nåtts innan 

 halvårsskiftet och för oss är det tecken på att majoriteten anser att det är 

 viktigare att sälja så mycket som möjligt istället för att följa den av 

 kommunfullmäktige beslutade försäljningsbetinget. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


